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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

В изпълнение на проект "Подготвителни дейности за създаване на МИГ Борован – Враца - Вършец" през м. август
2023 г. в с. Челопек, община Враца, с. Борован и гр. Вършец се проведоха първите три обучения на представители
на партньорите и на координатора по проекта. Лектори от "Сдружение Търговско-промишлена палата - Враца",
изпълнител на договор № Д-Д-24/07.04.2023 г. за "Организиране на обучения на... 

Кърджалийската търговско промишлена палата кани фирми от областта на изложение посветено на красотата в
мегаполиса Истанбул. BEAUTYISTANBUL е 4-то международно изложение за козметика, красота, коса, грижа за
дома, частни марки, опаковки и съставки https://beauty-istanbul.com/ Програмата предвижда:26 септември:
Пристигане,27 септември: B2Bs,28 септември: Посещение на панаира,29 септември: Отпътуван... 

Поздравителен адрес от Председателя на Българската търговско-промишлена палата г-н Цветан Симеонов
Българската търговско-промишлена палата поздравява сдружение "Балкански водороден клъстер". за втората
годиншнина от неговото създаване. За краткото време от своето съществуване сдружение "Балкански водороден
клъстер" се доказа като организация с работещи идеи, готова да приложи своите практически ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

В момента българският IT-сектор има сериозни конкурентни предимства спрямо другите държави, каза в интервю
за БТА регионалният директор на Глобалния център за предоставяне на услуги за Източна Европа на DXC
Technology Виктор Димитров. Компанията е един от най-големите работодатели у нас с 5000 наети служители.В IT-
сектора има недостиг на кадри, което обаче дава и положителни ефекти, защото кара ра... 

Заглавие: Проведоха обучения за представители на партньорите по проект "Подготвителни дейности за
създаване на МИГ Борован-Враца-Вършец"
Дата: 04.09.2023 09:00
Медия: Конкурент

Заглавие: КТПП кани фирми от областта на изложение, посветено на красотата в Истанбул
Дата: 02.09.2023 08:48
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Две години - Балкански водороден клъстер !
Дата: 01.09.2023 17:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Българският IT-сектор има сериозни конкурентни предимства спрямо другите страни, смята експерт
Дата: 04.09.2023 08:00
Медия: ПроНюз Добрич

https://www.konkurent.bg/news/16937388006087/provedoha-obucheniya-za-predstaviteli-na-partnorite-po-proekt-podgotvitelni-deynosti-za-sazdavane-na-mig-borovan-vratsa-varshets
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/571634/ktpp-kani-firmi-ot-oblastta-na-izlozhenie-posveteno-na-krasotata-v-istanbul
https://www.bcci.bg/news/19751
https://pronewsdobrich.bg/balgarskiyat-it-sektor-ima-seriozni-konkurentni-predimstva-spryamo-drugite-strani-smyata-ekspert-p366555


Компании из Северна Америка рязко свиват поръчките си за високотехнологични машини през второто
тримесечие, сочат данни, събрани от Асоциацията за авангардна автоматизация (Association for Advancing
Automation) и цитирани от Ройтерс. Забавянето в поръчките започна в края на миналата година, когато
повишаването на лихвите и забавянето на икономическия растеж намалиха апетита за нови индустриални ро... 

САЩ загуби титлата си, като същото се случи преди години и при соята, и при пшеницатаПовече от половин век
щатските фермери доминираха на пазара на царевица, изнасяйки повече от тази критична за изхранването
култура, от която и да е друга страна по света.Този факт обаче се промени. В края на селскостопанска година,
приключваща на 31 август, САЩ остана на второ място в класацията - след Бразилия. А... 

Сумата не е голяма, но проблемът идва от заложената доста по-висока цел за 2023 г. спрямо 2022 г., като според
планът на Министерство на финансите приходите от ДДС трябва да нараснат с 1.7 млрд. лв. през тази
година.Михаил Кръстев Фейсбук Продължава блокажът на инфраструктурни проекти, заложени в капиталовата
програмаШокиран съм, че бюджетът гърми в приходната си част, особено по отношение на пост... 

За късмет на Европа турбините са големи, много по-големи и по-тежки от слънчевите панели и ако Китай все още
не е превзел световния връх в сектора на вятърната енергия, то това се дължи на претенциозната и скъпа
логистика. Зависимостта от транспортните трудности обаче не е достатъчна, за да може Старият континент да се
чувства сигурен "Съществува съвсем конкретен риск експанзията на енергията от в... 

Времето на механичното разпределяне на пари в земеделието свърши Министерството на земеделието и храните
публикува на сайта си проект за стратегическите цели до 2030 година "От фермата до трапезата", но срещна
критики от земеделския експерт Пламен Абровски. "Живеем в трудни времена, в които трябва да се правят
кардинални промени, ако искаме нашето селско стопанство да се развива. Защото вече не па... 

Светът може и да върви към постепенен отказ от изкопаеми горива, но преходът към по-устойчиви алтернативи
далеч не ни прави независими от даденостите на земните недра. Това важи особено за лития - металът, от който
се произвеждат батериите и който става все по-ценен с навлизането на електромобилите и всички електронни
джаджи, без които вече не можем да си представим живота. Той вече е толкова цене... 

Заглавие: Дори роботите не могат да надделеят над забавянето на икономиката
Дата: 04.09.2023 07:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Светът има нов най-голям износител на царевица
Дата: 04.09.2023 09:03
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Михаил Кръстев: Бюджет 2023 гърми в приходната си част
Дата: 04.09.2023 08:57
Медия: Епицентър

Заглавие: Секторът на вятърната енергия в Европа е в криза, страхува се от китайското настъпление
Дата: 04.09.2023 08:36
Медия: Днес+

Заглавие: Пламен Абровски, председател на земеделската комисия в 47-ото НС, пред Труд news": Можем да
сме житницата на ЕС, но едвам изхранваме България
Дата: 04.09.2023 08:00
Медия: Труд

Заглавие: "Бялото злато": Задава се недостиг на литий и това е лоша новина за електромобилите
Дата: 04.09.2023 07:30
Медия: Webcafe

Заглавие: Германската строителна индустрия е в дълбока рецесия

https://www.bta.bg/bg/news/economy/514969-dori-robotite-ne-mogat-da-naddeleyat-nad-zabavyaneto-na-ikonomikata
https://dbr.bg/6872
https://epicenter.bg/article/Mihail-Krastev--Byudzhet-2023-garmi-v-prihodnata-si-chast/325362/4/0
https://dnesplus.bg/es-i-svyat/sektorat-na-vyatarnata-energia-v-evropa-e-v-kriza-strahuva-se-ot-kitayskoto-nastaplenie_1130264
https://trud.bg/%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%B2-47-%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-news-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B5/
https://webcafe.bg/future/zadava-se-nedostig-na-litiy.html
https://dividend.bg/svyat/germanskiyat-biznes-nastoyava-za-pomosht-za-stroitelna-industriya


Бизнесът призова за мерки от правителството в БерлинБизнес групи и икономисти призоваха германското
правителство да се намеси, за да помогне на засегнатата от кризата строителна индустрия. Строителите са
изправени пред перфектна буря от повишаващи се лихвени проценти, по-скъпи строителни материали, остър
недостиг на квалифицирани работници и забавяне на търсенетo, която доведе до проблеми с финанс... 

Банковият сектор в България върви към най-успешната година в историята си. Само за първите седем месеца от
2023 г. кредитните институции в страната отчитат внушителните 2 млрд. лв. печалба. За сравнение, почти толкова
бе финансовият резултат за цялата 2022 г. – 2.1 млрд. лв. – което бе и абсолютен рекорд тогава. Най-близо до това
бяха годините 2018-та и 2019-та с резултат около 1.7 млрд. лв. Спор... 

Димитър Цоцорков. Снимка: Юлиян Донов Няма как да си поставяме цели за декарбонизация и за зелена
трансформация без минната индустрия, казва Димитър Цоцорков, председател на Надзорния съвет на "Асарел-
Медет" АД и изпълнителен директор на "Асарел Инвестмънт" ЕАД. През 2022 г. той стана първият българин и
първият мениджър на минна компания в света, който беше награден от Глобалния договор на ООН в Н... 

За късмет на Европа турбините са големи, много по-големи и по-тежки от слънчевите панели и ако Китай все още
не е превзел световния връх в сектора на вятърната енергия, то това се дължи на претенциозната и скъпа
логистика. Зависимостта от транспортните трудности обаче не е достатъчна, за да може Старият континент да се
чувства сигурен "Съществува съвсем конкретен риск експанзията на енергията от в... 

От анализа на финансовото министерство за изпълнението на бюджета личи, че към края на юли събираемостта
от най-важния приходоизточник в държавата - ДДС, е малко по-ниска от миналогодишната Независимо от по-
високите цени постъпленията от ДДС в бюджета намаляват. Това заедно с повишаването през август на
обезщетенията за гледане на дете и някои други социални плащания доведоха до малък дефицит от 1... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Министърът на труда на Гърция Адонис Георгиадис говори за проекта, който ще бъде представен на
международното изложение в Солун и предвижда издаване на пенсия по Skype с цел улесняване на процеса,
съобщава econ.bg. Относно издаването на пенсиите министърът посочи, че целта е те да се издават до един
месец от подаването на молбата, като всеки бъдещ пенсионер ще има възможност да комуникира по скай... 

Дата: 03.09.2023 09:40
Медия: Дивидент

Заглавие: Банките в България с 2 млрд. лв. печалба за 7 месеца
Дата: 04.09.2023 10:11
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Димитър Цоцорков, председател на Надзорния съвет на "Асарел-Медет": Миньорите на XXI в. са с
лаптопи и дронове, а не с кирки
Дата: 04.09.2023 09:37
Медия: Индустриален клъстер Средногорие

Заглавие: Европейската вятърна индустрия е изправена пред серия от рискове, а Китай вече догонва и този
сектор
Дата: 04.09.2023 09:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Приходите от ДДС и акцизи намаляват въпреки ръста на цените
Дата: 04.09.2023 10:55
Медия: Econ

Заглавие: Гърция ще издава пенсии чрез Skype, за да намали бюрократичните процедури
Дата: 01.09.2023 17:58
Медия: Инсмаркет

https://akcent.bg/article/65455
https://srednogorie.eu/%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%86%D0%BE%D1%86%D0%BE%D1%80%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D0%B7/
https://3e-news.net/bg/a/view/46627/evropejskata-vjatyrna-industrija-e-izpravena-pred-serija-ot-riskove-a-kitaj-veche-dogonva-i-tozi-sektor
https://econ.bg/%D0%A4%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8/%D0%9F%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%94%D0%94%D0%A1-%D0%B8-%D0%B0%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%B7%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B2%D1%8A%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%B8-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5_l.a_i.802545_at.18.html
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%93%D1%8A%D1%80%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%89%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B8%D0%B8-%D1%87%D1%80%D0%B5%D0%B7-Skype-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D1%8E%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%86%D0%B5%D0%B4%D1%83%D1%80%D0%B8_l.a_at.1_i.477692.html


От днес при практическите изпити на кандидатите за шофьорска книжка маршрутът, по който трябва да премине
изпитваният, се задава по електронен път, за да се премахне субективния елемент при оценяването. Изпитът
продължава 25 минути, а ако по обективни причини маршрутът е бил променен, той може да бъде удължен с 10
минути, информира БНР. Системата, която се използва при изпита, се нарича "Навигатор... 

Кирил Домусчиев влезе в Съвета на Глобалната инициатива на Клинтън. Главният изпълнителен директор на
"Хювефарма" и съпредседател на Domuschiev Impact се включва в мисията за решаване на проблемите на
съвремието. Глобалната инициатива на Клинтън (CGI) е водещата програма на Фондация Клинтън, която има за
цел да създаде и приложи решения за най-належащите предизвикателства в света, като изменението... 

Изборът на работодател е едно от най-важните решения в живота. Работната среда, компанията и екипът оказват
съществено значение за постигането на професионалните цели и удовлетворението от работата За своя кариерен
път, избора на работно място и ежедневните предизвикателства на ритейл сектора ще научим повече от Васил
Стойчев и Владислава Златкова - управители на два от обектите на BILLA България... 

Чрез ваучери през 2021 г. са били освободени от облагане 38,8 млн. леваС ваучерите за храна на електронен
носител ще бъде технически ограничено тегленето на суми в брой и замяната им срещу пари. Това съобщи финтех
компанията "БОРИКА", пред БТА. Ваучерите за храна ще бъдат изцяло електронни от 1 юли 2024 г. със законови
промени, приети с държавния бюджет тази година. От 1 януари догодина започва пр... 

Спорът за нея е изкривен, смята икономистътПравителството предлага от 1 януари минималната работна заплата
да стане 933 лева. Това е със 153 лева повече. Депутатите в парламента също заговориха, че трябва да започне
работа по Бюджет 2024 година."Най-вероятно идеята за минималната заплата ще е изпълнима, въпросът е дали
ще е адекватна и логична. По-скоро не бих казал, че правителството я предлага, ... 

Над 40% от всички наети получават заплата до 1000 лева. Нискоквалифицираните работници се увеличават
паралелно с ръста на минималната заплата, каза Пламен Димитров от КНСБ по Нова ТВ. Отдавна се изработва
повече, отколкото се получава, а трудът догонва ценовите равнища. Механизмът на увеличение на минималната
заплата трябва да се промени – да се вземат предвид 6-8 месеца от тази година, а не от ми... 

Заглавие: Шофьорските изпити: Маршрутът ще се определя електронно
Дата: 04.09.2023 09:03
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Кирил Домусчиев влезе в Съвета на Глобалната инициатива на Клинтън
Дата: 04.09.2023 09:26
Медия: 24 Часа

Заглавие: Пътят към успеха: разказват двама управители на магазини BILLA
Дата: 04.09.2023 09:00
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Ваучерите за храна стават изцяло електронни: Всичко, което трябва да знаете
Дата: 04.09.2023 06:40
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Преслав Райков: Минималната заплата не може да стимулира икономиката
Дата: 04.09.2023 10:04
Медия: Факти

Заглавие: Голяма част от хората работят за под 1000 лева
Дата: 04.09.2023 10:03
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Ще се отрази ли на бизнеса скокът на минималната заплата?
Дата: 04.09.2023 09:51

https://eurocom.bg/new/shoforskite-izpiti-marshrutt-shche-se-opredelya-elektronno
https://www.24chasa.bg/biznes/article/15381911
https://www.dnes.bg/pr/2023/09/04/pytiat-kym-uspeha-razkazvat-dvama-upraviteli-na-magazini-billa.581248
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/vaucherite-za-hrana-stavat-izcjalo-elektronni-vsichko-koeto-trjabva-da-znaete.html
https://fakti.bg/bulgaria/812594-preslav-raikov-minimalnata-zaplata-ne-moje-da-stimulira-ikonomikata
https://safenews.bg/golyama-chast-ot-horata-rabotyat-za-pod-1000-leva/
https://www.dnes.bg/business/2023/09/04/shte-se-otrazi-li-na-biznesa-skokyt-na-minimalnata-zaplata.581696


Застой и изкривяване на пазара на труда в определени секториПравителството предлага от 1 януари
минималната работна заплата да стане 933 лева. Това е със 153 лева повече. Депутатите в парламента също
заговориха, че трябва да започне работа по Бюджет 2024 година. "Най-вероятно идеята за минималната заплата
ще е изпълнима, въпросът е дали ще е адекватна и логична. По-скоро не бих казал, че правител... 

Васил Велев от АИКБ уточни, че в някои сектори средният ще бъде по-малък от минималния доход. "Вариант е да
се плащат еднакви заплати на всички или да се плаща в сивия сектор - в брой. МРЗ трябва да се изработи, не бива
да се увеличава административно"Отдавна се изработва повече, отколкото се получава. Над 40% от всички наети
получават заплата до 1000 лева. Нискоквалифицираните работници се увелич... 

Отдавна се изработва повече, отколкото се получава. Над 40% от всички наети получават заплата до 1000 лева.
Нискоквалифицираните работници се увеличават паралелно с ръста на МРЗ. Трудът догонва ценовите равнища.
Механизмът на увеличение на минималната заплата трябва да се промени - да се вземат предвид 6-8 месеца от
тази година, а не от миналата. Това каза Пламен Димитров от КНСБ за "Твоят ден" по... 

Няма да се постигне ограничаване на сивия сектор чрез задължителното изплащане на заплатите по банков път
за всички предприятия, които имат повече от 100 служители. Това заяви пред БНР Васил Велев, председател на
Асоциацията на индустриалния капитал в България. "Това е наплъно ненужно регулиране и лицемерие". Той
коментира и предвиденото увеличение на минималната работна заплата до 933 лева от на... 

12% от населението притежава собствен бизнес Отдавна се изработва повече, отколкото се получава. Над 40% от
всички наети получават заплата до 1000 лева. Нискоквалифицираните работници се увеличават паралелно с ръста
на МРЗ. Трудът догонва ценовите равнища. Механизмът на увеличение на минималната заплата трябва да се
промени - да се вземат предвид 6-8 месеца от тази година, а не от миналата. Това к... 

Кадър Bulgaria ON AIR Правителството предлага от 1 януари минималната работна заплата да стане 933 лева.
Това е със 153 лева повече. Депутатите в парламента също заговориха, че трябва да започне работа по Бюджет
2024 година. "Най-вероятно идеята за минималната заплата ще е изпълнима, въпросът е дали ще е адекватна и
логична. По-скоро не бих казал, че правителството я предлага, дава да се разбере к... 

Медия: Dnes.bg

Заглавие: Пламен Димитров: Трябва да се промени механизмът на увеличение на минималната заплата
Дата: 04.09.2023 10:37
Медия: Факти

Заглавие: Екшън със заплатите. КНСБ и бизнесът с шокиращи цифри
Дата: 04.09.2023 10:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: ВАСИЛ ВЕЛЕВ: ЗАДЪЛЖИТЕЛНОТО ИЗПЛАЩАНЕ НА ЗАПЛАТИТЕ ПО БАНКОВ ПЪТ НЯМА ДА НАМАЛИ
СИВИЯ СЕКТОР
Дата: 04.09.2023 10:32
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: КНСБ: Над 40% от работещите у нас получават заплата до 1000 лева
Дата: 04.09.2023 10:18
Медия: Dunavmost

Заглавие: Застой и изкривяване на пазара на труда в определени сектори прогнозират експерти
Дата: 04.09.2023 10:43
Медия: Petel.bg

Заглавие: Пламен Димитров, КНСБ: Над 40% от работещите у нас получават заплата до 1000 лева
Дата: 04.09.2023 10:26
Медия: 24 Часа

https://fakti.bg/bulgaria/812605-plamen-dimitrov-trabva-da-se-promeni-mehanizmat-na-uvelichenie-na-minimalnata-zaplata
https://www.standartnews.com/biznes/ekshn-ss-zaplatite-knsb-i-biznest-s-shokirashchi-tsifri-534906.html
https://agencia-sliven.com/index.php?id=425252
https://www.dunavmost.com/novini/knsb-nad-40-ot-raboteshtite-u-nas-poluchavat-zaplata-do-1000-leva
https://petel.bg/Zastoy-i-izkrivyavane-na-pazara-na-truda-v-opredeleni-sektori-prognozirat-eksperti-__494227
https://www.24chasa.bg/biznes/article/15382534


Минималната работна заплата трябва да се изработи, не бива да се увеличава административно, казва Васил
Велев от АИКБ Отдавна се изработва повече, отколкото се получава. Над 40% от всички наети получават заплата
до 1000 лева. Нискоквалифицираните работници се увеличават паралелно с ръста на минималната работна
заплата. Трудът догонва ценовите равнища. Механизмът на увеличение на минималната заплат... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Правителството предлага от 1 януари минималната работна заплата да стане 933 лева. Това е със 153 лева
повече. Депутатите в парламента също заговориха, че трябва да започне работа по Бюджет 2024 година. "Най-
вероятно идеята за минималната заплата ще е изпълнима, въпросът е дали ще е адекватна и логична. По-скоро
не бих казал, че правителството я предлага, дава да се разбере как би изглеждала запла... 

Общинският съвет в Пловдив ще гледа предложение на кмета Здравко Димитров за закупуването на имот от 67 дка
срещу 29 млн. лева край Гребната база. Решението ще се гледа два месеца преди края на мандата, с което се
показва, че кметът бърза да финализира сделката. Предложението е Община Пловдив да плати 29 млн. лева в 4
години на фирма "Тея инвест" с управител Тодор Чанков, като първата ще се платят... 

Във вторник - 5 септември, номинираната за еврокомисар Илиана Иванова ще бъде изслушана пред комисиите по
промишленост, изследвания и енергетика и по култура и образование в Европейския парламент. Тя вече отговори
писмено на въпросите и очакванията са процедурата по избора ѝ да премине гладко и без сътресения. Илиана
Иванова ще заеме овакантения пост от Мария Габриел, която напусна Европейската к... 

"Това означава, че в бъдеще руските граждани няма да могат да си позволят същото ниво, същият начин на живот,
както в последните години", казва Клуге. Животът в Москва днес тече нормално, въпреки санкциите, които налага
Западът и излизането на популярни брандове от руския пазар, пише още АР. Ресторантите и кафенетата в руската
столица са пълни с добре облечени хора, които се радват на приятното вр... 

България е застрашена да остане без влаково движение до няколко месеца заради липса на кадри, които да
управляват движението на влаковете. Става въпрос за дефицитни и специализирани кадри като ръководители
движение и маневрени стрелочници. Недостиг на специалисти има и в други професии като машинисти, ремонтен
персонал, като навсякъде причината е една – ниски заплати и много по-добри условия и зап... 

Заглавие: Преслав Райков: Минималната заплата не може да стимулира икономиката
Дата: 04.09.2023 11:03
Медия: Елхово.news

Заглавие: Скандално! Община Пловдив плаща 29 млн. лева за част от имот, купен за 1 млн. лева
Дата: 04.09.2023 08:00
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: Илиана Иванова - бъдещият еврокомисар с портфейл от 120 милиарда евро
Дата: 04.09.2023 07:55
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Сривът на рублата показа пукнатина в руската икономика, която може да се задълбочи
Дата: 04.09.2023 06:52
Медия: Класа

Заглавие: Оставаме без влакове до няколко месеца
Дата: 04.09.2023 10:38
Медия: Транспортал

Заглавие: Николай Денков иска политическо спокойствие, за да работи
Дата: 04.09.2023 10:19
Медия: News.bg

https://elhovo.news/?p=224916
https://glasnews.bg/balgariia-obshtestvo/skandalno-obshtina-plovdiv-plashta-29-mln-leva-chast-imot-519196/
https://www.mediapool.bg/iliana-ivanova---badeshtiyat-evrokomisar-s-portfeil-ot-120-miliarda-evro-news351040.html
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/489339-%D1%81%D1%80%D0%B8%D0%B2%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D0%BA%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B2-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0%2C-%D0%BA%D0%BE%D1%8F%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B8
https://transportal.bg/ostavame-bez-vlakove-do-njakolko-meseca/
https://news.bg/politics/nikolay-denkov-iska-politichesko-spokoystvie-za-da-raboti.html


Всяка институция трябва да работи спрямо възложените й права и задължения. Тази позиция изрази пред
медиите премиерът Николай Денков Задълженията на кабинета са да изпълнява управленската си програма.
Самият Денков заяви отново, че не търси война с никого, напротив - на правителството му трябва спокойствие в
политически план, за да започнат хората да живеят нормално. Политическа дискусия да реши к... 

Defakto.bg Върховният админинстаривен съд окончателно потвърди осъдително решение на АССГ, според което
НАП трябва да заплати обезщетение за нанесени вреди от над 300 000 лева на столичанин от продажба на
имотите му, след като е спрял да е длъжник на хазната. Самото дело е показателно как един публичен съдебен
изпълнител с подкрепа на данъчните органи, може да се разпореди с чужди имоти, въпреки с... 

Заглавие: ВАС осъди НАП да плати над 300 хил. лв. на столичанин за незаконна продажба на имотите му при
погасени дългове
Дата: 04.09.2023 11:03
Медия: DeFakto.bg

https://defakto.bg/2023/09/04/%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D0%B5-%D0%BE%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-300-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D0%BB%D0%B2-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%89/
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